
Sitno, 2023-11-20 

 

Protokół 

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju RG Sitno 

w dniu 20 listopada 2023 r. 

 

 

Członkowie Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju obecni na posiedzeniu: 
 

1. Radosław Kwapisz – Przewodniczący Komisji  – nieobecny, 

2. Antoni Gazda – Wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Władysław Wydmański – Członek Komisji, 

4. Tomasz Ożga – Członek Komisji  

 

Goście zaproszeni: 

1. Marzena Futyma Sawicka – Skarbnik Gminy Sitno, 

2. Krzysztof Prokopowicz –Inspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum. 

 

 

W dniu 20.11.2023 r. odbyło się spotkanie Komisji Budżetu Infrastruktury i Rozwoju. Obra-

dy otworzył Wiceprzewodniczący Komisji Pan Antoni Gazda.  

Obecni na spotkaniu zapoznali się z wnioskami z poszczególnych miejscowości, które wpły-

nęły do projektu budżetu na 2024.  

Pani Marzena Futyma Sawicka – Skarbnik Gminy Sitno streściła prowizorium budżetowe na 

rok 2024. Poruszyła kwestię przychodów bieżących i wydatków bieżących przestrzegając jednocze-

śnie, że wydatki bieżące są zbyt wysokie. Poprosiła o podjęcie działań mających na celu zminimali-

zowanie wydatków bieżących. W prowizorium budżetowym założono deficyt na poziomie 4 252 

736,00 zł, który zostanie pokryty ze sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez 

gminę. 

Na posiedzeniu rozmawiano również na temat komunikacji MZK Zamość oraz gminnej ko-

munikacji. W dniu 7 listopada wpłynął do UG Sitno wniosek o dotację  na realizację zadania w za-

kresie publicznym transportu MZK na kwotę 1061268 zł. Jest to kwota prawie dwukrotnie wyższa 

niż dotacja przekazana do MZK w roku 2023. Komisja zwraca się do Wójta o rozpoczęcie negocja-

cji z prezesem zarządu MZK w celu obniżenia tej kwoty. Jednocześnie komisja prosi o rzetelne  

przedstawienie kosztów funkcjonowania gminnej komunikacji. 

Komisja jednogłośnie akceptuje uwzględnione w budżecie na rok 2024 środki jako udział 

własny gminy w projektach z VIII edycji Programu Inwestycji Strategicznych w ramach których 

realizowane będą następujące zadania: II etap budowy fotowoltaiki na terenie gminy Sitno, budowa 

świetlicy w Jarosławcu Dolnym (osiedle), budowa drogi Wólka Horyszowska – Stabrów. 

Nasza komisja złożyła na poprzednim posiedzeniu pismo reklamujące stan dróg w Jarosław-

cu osiedle i Jarosławcu Reforma. Nawierzchnie dróg wykazane w piśmie złożonym w dniu 

10.10.2023 w UG Sitno wymagają remontu gwarancyjnego.  W miesiącu październik 2023  firma 

PRD  Zamość  w odpowiedzi na reklamację wylała kilka wiader asfaltu na mokrą nawierzchnię 

drogi i posypała piaskiem. Czy to jest już wykonana i zakończona naprawa gwarancyjna ?   

Komisja zapoznała się z inwestycjami realizowanymi z funduszy sołeckich w poszczegól-

nych miejscowościach zaplanowanych w 2024 r i nie wnosi żadnych uwag. 

Komisja w sprawie podatków na rok 2024 przychyla się do stanowiska pozostałych Komisji 

Stałych i proponuje pozostawić podatki na tym samym poziomie co w 2023 roku. Ewentualny defi-

cyt z tym związany w kwocie ok 150 tys. zł należy pokryć poprzez sprzedaż dodatkowych papierów 

wartościowych. 



 

Żadna z Komisji Stałych nie wniosła pisemnych uwag do projektu budżetu na 2024 r. oraz 

WPF. 

Komisja zapoznała się z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża 

Świętego w Horyszowie Polskim  w  sprawie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restaurator-

skie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków z dnia 20 listopada 2023 r.              

w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszo-

wie Polskim dotacji na „prace konserwatorskie Kościoła Parafialnego pw. Podwyższenia Krzyża 

Świętego w Horyszowie Polskim” na kwotę 500 000,00 zł (490 000,00 zł – promesa: RZĄDOWY 

PROGRAM ODBUDOWY ZABYTKÓW, 10 000,00 zł – wkład własny JST)  przeanalizowała 

wykaz załączników do wniosku: 

1) decyzja o wpisie do rejestru zabytków - posiada, 

2) dokument potwierdzający tytuł prawny do zabytku - posiada, 

3) program prac konserwatorskich lub budowlanych oraz kosztorys prac lub robót - posiada, 

4) pozwolenie konserwatora zabytków na przeprowadzenie prac lub robót - posiada, 

5) pozwolenie na budowę – nie jest wymagane. 

W związku z powyższym Komisja Budżetowa pozytywnie zaakceptowała wniosek Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim i jest za udziele-

niem dotacji w kwocie 500 000, 00 zł.  

Komisja Budżetu Infrastruktury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej 

na 2024 r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno. 
 

 

Wiceprzewodniczący Komisji   

   Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju 

 

              Antoni Gazda 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Do wiadomości : 

1. Krzysztof Seń - Wójt Gminy Sitno  


